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Eladó Családi ház, 110 m2, 2 740 m2 telek, Galambok
157 000 € ( ~61 082 420 Ft )

Galambokon eladó egy rendkívül hangulatos, horgásztóra néző
két szintes házikó!

Adatlap sorszáma: #696900302

Szobák: 5 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Kiváló

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Cirkó

Építés éve: 1990

Kilátás: Vízre néző

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Telepített tartályból

Csatorna: Derítő

Telefon: Volt, de telefon nélkül lesz
eladva

Tv: Digitális TV adás

Internet: Műholdas

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Galambokon kínálom eladásra ezt a mesebeli környezetben elhelyezkedő,

horgásztóra néző két szintes családi házat! Szeretne családjával egy meghitt,

csendes, vadregényes környezetbe költözni?

Esetleg egy hétvégi házikót keres, hogy a nagyváros nyüzsgését ki tudja

pihenni? Talán a horgászat megszállottja? Akkor ez az ingatlan első pillantásra

rabul fogja ejteni! A házba lépve rögtön egy tágas előtérben találjuk magunkat,

ahonnan kiléphetünk a hátsó, körbe kerített és félig fedett teraszra, melynek

hátsó részében korábban egy medence volt, a vízcsövek jelenleg is üzemelnek,

így a nyári fürdőzés is megvalósítható. Az egyik hálószobából közvetlenül nyílik

egy sokak által vágyott gardrób szoba. Továbblépve a tágas nappali található,

amely rendelkezik egy terasszal is, és remek panorámával kecsegteti lakóit. A

fürdőszoba kimondottan egyedi, magában foglal egy épített zuhanyzót és egy

újszerű infra szaunát is. Ne feledkezzünk meg a hidromasszázs kádról sem, ami

az ablakkal szemben helyezkedik el. Képzelje csak el, milyen felemelő érzés

lenne az esti fürdőzés alkalmával egy pohár pezsgő kíséretében gyönyörködni a

tájban! Az emeleten kettő hálószoba lett kiépítve, melyből az egyik rendelkezik

erkéllyel is. A ház téglából épült, 10 centiméteres külső szigeteléssel

rendelkezik. A nyílászárók szintén szigeteltek. A fűtésről cirkó kazán

gondoskodik, de van lehetőség kandalló alkalmazására is. Az alsó és a felső

szinten is található egy egy klíma. Az épület alatt van egy pince is, három

helyiséggel, melyek mindegyike burkolt. Az udvar tágas, bőven ad lehetőséget

kertészkedésre, grillezésre, játszótér kialakítására, vagy akár állattartásra is. A

közvetlen közelben túralehetőségek is akadnak a kirándulni vágyók nagy

örömére. Az főutcán, a tó közelében van egy csárda, ahol remek ételeket

fogyaszthatnak vendégek. Zalakarosi fürdő, Nagykanizsa, M7-es autópálya a

közelben, a Balaton mindössze fél óra autózással megközelíthető.

Ich biete Ihnen dieses zweistöckige Einfamilienhaus in herrlicher Lage mit Blick

auf den Angelsee zum Kauf an!

Möchten Sie mit Ihrer Familie in eine gemütliche, ruhige, wilde und

landschaftlich reizvolle Umgebung umziehen?

Vielleicht suchen Sie ein Wochenendhaus, um dem Trubel der Stadt zu

entfliehen? Vielleicht sind Sie ein begeisterter Angler? Dann wird Sie dieses

Anwesen auf den ersten Blick in seinen Bann ziehen! Wenn Sie das Haus

betreten, finden Sie sich sofort in einer geräumigen Eingangshalle wieder, von

der aus Sie auf die umzäunte und halb überdachte hintere Terrasse treten

können, auf der sich früher ein Swimmingpool befand, dessen Wasserleitungen

noch in Betrieb sind, so dass Sie im Sommer schwimmen können. Eines der

Schlafzimmer öffnet sich direkt in einen begehrten begehbaren Kleiderschrank.

Im Anschluss daran befindet sich das geräumige Wohnzimmer, das ebenfalls

über eine Terrasse verfügt und einen herrlichen Panoramablick bietet. Das

Badezimmer ist einzigartig und verfügt über eine eingebaute Dusche und eine

neue Infrarotsauna. Und vergessen Sie nicht die Hydromassage-Badewanne

gegenüber dem Fenster. Stellen Sie sich vor, wie belebend es wäre, die

Landschaft bei einem Glas Champagner während eines abendlichen Bades zu

genießen! Im Obergeschoss befinden sich zwei Schlafzimmer, von denen eines

über einen Balkon verfügt. Das Haus ist aus Ziegeln gebaut und hat eine 10 cm

starke Außenisolierung. Die Fenster und Türen sind ebenfalls isoliert. Geheizt

wird mit einem Heizkessel, es kann aber auch ein Kamin benutzt werden.

Außerdem gibt es eine Klimaanlage im oberen und unteren Stockwerk. Unter

dem Gebäude befindet sich auch ein Keller mit drei Räumen, die alle gepflastert

sind. Der Hof ist geräumig und bietet viel Platz für Gartenarbeit, Grillen, einen

Spielplatz oder sogar für die Haltung von Tieren. In unmittelbarer Nähe gibt es

Wanderwege, die zum Vergnügen der Wanderer einladen. An der Hauptstraße,

in der Nähe des Sees, befindet sich eine Taverne, in der die Gäste eine köstliche

Mahlzeit genießen können. Das Heilbad Zalakaros, Nagykanizsa und die

Autobahn M7 sind in der Nähe, der Plattensee ist nur eine halbe Autostunde

entfernt.

I offer for sale this two-storey family house in a fabulous setting overlooking the

fishing lake!

Would you like to move with your family to a cosy, quiet, wild and scenic

setting?

Maybe you are looking for a weekend cottage to get away from the hustle and

bustle of the city? Maybe you are a fishing enthusiast? Then this property will

captivate you at first sight! On entering the house you will immediately find

yourself in a spacious entrance hall, from where you can step out onto the

enclosed and semi-covered rear terrace, which used to have a swimming pool at

the back, with the water pipes still in operation, so summer swimming is

possible. One of the bedrooms opens directly into a much desired walk-in closet.

Further on is the spacious living room, which also has a terrace and offers great

panoramic views. The bathroom is very unique and includes a built-in shower

and a new infrared sauna. And don't forget the hydro-massage bathtub opposite

the window. Imagine how uplifting it would be to enjoy the scenery with a glass

of champagne during an evening swim! Two bedrooms have been built upstairs,

one of which has a balcony. The house is built of brick with 10 cm of external

insulation. The windows and doors are also insulated. The heating is provided by

a boiler, but it is also possible to use a fireplace. There is also an air conditioning

unit on the upper and lower floors. Under the building there is also a cellar with

three rooms, all of which are paved. The courtyard is spacious, with plenty of

space for gardening, barbecues, a playground or even for keeping animals.

There are hiking trails in the immediate vicinity for the hikers' pleasure. On the

main street, near the lake, there is a tavern where guests can enjoy a delicious

meal. Zalakaros spa, Nagykanizsa, M7 motorway nearby, Lake Balaton is only

half an hour's drive away.


